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O B E C    MA L Ý    S L A V K O V 

                                                                                                            Malý Slavkov, 18. 6. 2024 

Z Á P I S N I C A 

 

z 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove, 

 konaného dňa 18. 6. 2024 o 16.30 hod. na Obecnom úrade v Malom Slavkove 

 

Prítomní poslanci: 7 - Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ing. Petra 

Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková                                                                

Neprítomný(í) poslanci: 0  

Hlavná kontrolórka obce: Ing. Veronika Hoffmann - prítomná 

Prezenčná listina tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie  12. rokovania OZ,  zo 

dňa  18. 6. 2024. 

DVD č. 12/2024/1-3 tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie 12. rokovania OZ,  

zo dňa  18. 6. 2024 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Malý Slavkov otvoril 12. zasadnutie obecného zastupiteľstva v Malom 

Slavkove,   privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania 

schopné, zo siedmich  poslancov sú prítomní siedmi.  

 

2. Schválenie programu 

Starosta obce predložil na rokovanie program a doplnil body 12. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva v Malom Slavkove.  

 

Prítomní poslanci súhlasili s predloženým programom. Starosta dal za predložený program 

hlasovať. Obecné zastupiteľstvo prijalo k 2. bodu programu uznesenie č. 113: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje program 12. zasadania OZ   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Záverečný účet Obce Malý Slavkov za rok 2023 

6. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

7. Správa z vykonanej následnej kontroly za obdobie 1,2/2024  

8. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 

9. Výberové konanie na riaditeľa MŠ – Návrh rady školy  

10. Delegovanie do rady školy – starosta  

11. Delegovanie do rady školy – Obecné zastupiteľstvo 

12. OVS  na prenájom pozemku – výsledok  

13. OVS na predaj pozemku – výsledok  

14. OVS na prenájom pozemku – poskytovanie služieb občanom 

15. Žiadosť o pripojenie pozemnej komunikácie k ceste Sv. Michala – p. Ondáš 
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16. Žiadosť o pripojenie pozemnej komunikácie k ceste Sv. Michala – p. Paine 

17. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. D. Dluhý 

18. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. L. Stojková s manž. p. S. Stojka na C-KN p.č. 

412/27 – 107m2 a CK- N p.č. 412/46 – 109m2 

19. Sadzobník cien za služby poskytované obcou od 01.09.2024   

20. Návrh na zmenu dodávateľa elektriny 

21. NP Asistencia obciam s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít pri       

     usporiadaní právnych vzťahov k pozemkom 

22. Dokončenie chodníka na ul. Družstevná (kostol - most)   

23. Interpelácia 

24. Rôzne 

25. Diskusia 

26. Záver 

 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7                                                                                                          

 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Starostom obce boli  do  návrhovej komisie navrhnutí: Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš 

Šimonov 

do mandátovej komisie: Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka 

za overovateľov zápisnice boli určení: Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

za zapisovateľku bola určená: Alexandra Roth Smiljkić  
 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 3. bodu programu uznesenie č. 114: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

A/ schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení: Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov  

mandátovú komisiu v zložení: Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka 

B/ berie na vedomie, 

že starosta obce určil  

overovateľov zápisnice: Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková, 

a zapisovateľku: Alexandru Roth Smiljkić 

   

   

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): predložil na rokovanie kontrolu plnenia uznesení. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): sa opýtal k danému bodu, ako to 

vyzerá so svetlami, ktoré už tu máme 6. rok, bavíme sa o časti dole na ul. Pri jarku, kde už 

máme aj cestu hotovú, ako sa dohodneme by som chcel vedieť, či čakáme do konca roka, či 

nám elektrárne dajú stanovisko alebo to ideme robiť na vlastné náklady, aby vedel 

komunikovať s občanmi. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): občanom tejto ulice som povedal to isté, že s VSD 

máme pripravený projekt, projekt nie je pre nich zrejme lukratívny alebo nemajú z neho 

žiaden osoh, tak sa veľmi do neho púšťať nechcú, a my im to rozšírenie nemôžeme prikázať 

jedine, že si ho spravíme sami na vlastné náklady, zafinancujeme a požiadame ich 

o refundáciu nákladov. Alebo po svojej línii zabezpečili  vlastné siete / verejné osvetlenie. 

Svetlá už máme.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): vždy nám preplatili len určitú časť 

20 %, dodal nie je prioritné, že svetlá máme, ide o to, že sa rozšíri sieť, aby sa napojili aj iné 

rodinné domy, ktoré tam už stoja. Musíme sa rozhodnúť. už je to dajaké obdobie. 

Bc. Daniel Trošan (poslanec obecného zastupiteľstva): je rozdiel urobiť verejné osvetlenie 

naše a je rozdiel rozširovať siete VSD. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): áno, odpovedal mu, že je lepšie 

mať stĺp na druhej strane, keď budeme robiť verejne osvetlenie to vie sám, p. Trošan. Robil 

som na 2 lokalitách reálne a nie je to nič hrozné. Oni majú čas spraviť projekt, ale my sme 

o krok vpred keďže už máme projekt hotový. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): pripomienkoval, že ich teraz veľmi neburcoval, ale 

bude musieť vyvinúť väčší tlak, ako to vidia s nami, 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): je to už 6 rok  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): áno, ale posledné 3 roky sme sa venovali vode, kanálu 

a ceste. Toto už máme a teraz sa osadia stĺpy máme to v bode programu. Projekt máme 

pripravený. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): pripomienkoval, že so zámenou 

pozemkov s Mestom Kežmarok sme sa nepohli nikam. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): nepohli sme sa nikam so zámenou, je to na nás či tlačiť 

nato ,ale v Kežmarku sa už 4 človek tým zaoberá / nezaoberá. Nepredávajú ich, lebo ak prídu 

záujemcovia povedia, že to riešia s obcou a pritom to s obcou  nikto nerieši. Oni sú vlastníci 

a my im prikázať nemôžeme nič.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): dobre, ale oficiálnu žiadosť teda im 

môžeme dať a oni nám oficiálne stanovisko môžu dať. Keď povedia, že nie tak je nám 

zbytočne to uznesenie čerpať. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): vyjadril sa, že teda do budúceho OZ zistí stanovisko 

k VSD a k Mestu Kežmarok.  

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 4. bodu programu uznesenie č. 115: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

berie na vedomie  

kontrolu plnenia uznesení z 10. zasadania OZ, konaného  27. 2.2024 a z 11. zasadania OZ 

konaného 30.4.2024          
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Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

5. Záverečný účet Obce Malý Slavkov za rok 2023 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): informoval prítomných, že Návrh Záverečného účtu 

obce Malý Slavkov za rok 2023 a stanovisko hlavného kontrolóra a pani audítorky,  boli 

v zmysle zákona zverejnené v mieste obvyklým spôsobom. Keďže obci neboli doručené 

žiadne výhrady či  pripomienky k uvedeným dokumentom, predkladá im to na rokovanie 

v navrhnutej podobe.  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): prečítala si list odporúčaní od pani audítorky 

a treba sa naozaj venovať vymáhaniu pohľadávok.  Pani ekonómka jej vytlačila zoznamy a je 

za jedno teda s p. audítorkou, aby nedošlo k premĺčaniu. K výsledku hospodárenia, tak s pani 

ekonómkou sme prešli zostavy v porovnaní s predošlou verziou, ktorá bola vyvesená došlo 

k zmene, keď sme kontrolovali prostriedky, ktoré sa vylučujú na Rozvojový tím, bolo 

pôvodne 53 752,00 EUR a po zmene 52 786,71 EUR o ten rozdiel sa nám zmenil 

hospodársky výsledok. Čo sa týka  záverečného účtu, ten bol vyvesený 15 dní pred konaním 

OZ, ako doklad o rozpočtových pravidlách a zákon o obecnom zriadení a taktiež účtovná 

závierka bola overená audítorom. 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 5. bodu programu uznesenie č. 116: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

A/ berie na vedomie   

odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Malý Slavkov k návrhu Záverečného účtu obce 

Malý Slavkov za rok 2023 

B/ berie na vedomie   

správu audítora k účtovnej závierke a výročnej správe Obce Malý Slavkov k 31.12.2023 

C/ schvaľuje 

záverečný účet a celoročné hospodárenie obce Malý Slavkov za rok 2023 - bez výhrad 

D/ schvaľuje 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

145 321,14 EUR. 

 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 

6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Mgr. Denisa 

Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Bc. Daniel Trošan 

Neprítomní: 0  
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Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

 

6. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): dal ho na schválenie a prenechal slovo p. kontrolórke  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): dodala, že je to zrealizované len s dôsledkom 

času tým, že bola zvolená v priebehu I. polroka tento plán bol zrealizovaný kontrolovala 

účtovné doklady a iné predpisy, a preto poprosila o schválenie formálne  tohto plánu 

a v ďalšom bude informovať ďalej. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 6. 

bodu programu uznesenie č. 117: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  Obce Malý Slavkov na obdobie I. polrok 2024 

 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

 

7.  Správa z vykonanej následnej kontroly za obdobie 1, 2/2024 

 

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): kontrolovala faktúry, kontrolovala pokladničné 

doklady (príjmové, výdavkové). Každá faktúra, príjmový / výdavkový doklad bol ošetrený 

základnou finančnou kontrolou. Čo sa týka jej zistení, kontrolou boli preverené podklady za 

január, február 2024. Podkladom pre každú faktúru je buď objednávka alebo zmluva, k tomu 

je potrebné dodržiavať všetky objednávky a zmluvy je potrebné zverejňovať podľa § č. 

211/2000. Za kontrolované obdobie 01, 02/2024 boli všetky faktúry zverejnené na webovej 

stránke obce podľa zákona. Čo si všimla, že v pokladni boli uhrádzané  poplatky za  nájom 

hrobového miesta, na pokladničných dokladoch sa uvádza aj číslo nájomnej zmluvy na 

hrobové miesto. Nájomné zmluvy na hrobové miesto je potrebné zverejňovať na webovej 

stránke a v CRZ. Čo sa týka zverejňovania objednávok a niektorých zmlúv, v podstate 

zistenia boli ešte na strane materskej školy, kde sa objednávali, nakupovali nejaké pomôcky, 

tovary a služby. Postup má byť taký, že riaditeľ školy kontaktuje ekonóma obce, či v rozpočte 

sú peniaze na takýto výdavok a overuje sa to tým, že ekonóm obce potom vystaví 

objednávku, ktorú zverejní na webe. Za týmto účelom je potrebné nejaké pracovné stretnutie, 

aby bol súlad so zákonom. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 7. bodu 

programu uznesenie č. 118: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Malý Slavkov za 1, 2/2024 
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Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

8. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): prečítal bod č.8, kde dal slovo pani kontrolórke.  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): uviedla, že na základe zákona o vecnom 

zriadení, predkladá OZ plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2024, bude to kontrola základnej 

finančnej kontroly v zmysle zákona § 357/2015 na základe uznesení obecné zastupiteľstva. 

Čo sa týka kontrol interných noriem, budeme dávať do  súladu so zákonom. Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 8. bodu programu uznesenie č. 119: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  Obce Malý Slavkov na obdobie II. polrok 2024 

 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

9. Výberové konanie na riaditeľa MŠ – Návrh rady školy 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): informoval poslancov o Návrh rady školy na 

vymenovanie do funkcie riaditeľa MŠ na obdobie 5 rokov. Terajšia riaditeľka bola jediná, 

ktorá si podala žiadosť. Uviedol, že prebehlo výberové konanie, kde rada školy navrhla 

vymenovať do funkcie riaditeľa MŠ PaedDr. Janu Lesnú od 01.09.2024. Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 9. bodu programu uznesenie č. 120: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

berie na vedomie 

Návrh Rady školy na vymenovanie do funkcie riaditeľa MŠ PaedDr. Janu Lesnú od 

01.09.2024 na obdobie 5 rokov. 

Hlasovanie: 
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 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

10.  Delegovanie do Rady školy – starosta 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): opäť informoval prítomných, že končí taktiež funkčné 

obdobie Rady školy. Do Rady školy sa nominujú delegáti a delegoval, ako štatutár 

a zriaďovateľ  p. Ing. Jána Melchera na funkčné obdobie 2024 - 2028. Obecné zastupiteľstvo 

v Malom Slavkove prijalo k 10. bodu programu uznesenie č. 121: Obecné zastupiteľstvo v 

Malom Slavkove  

berie na vedomie, 

že starosta Obce Malý Slavkov delegoval do Rady školy pri MŠ Malý Slavkov za zriaďovateľa na 

štvorročné funkčné obdobie r. 2024 – 2028 zamestnanca p. Ing. Jána Melchera 

 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

11. Delegovanie do Rady školy – Obecné zastupiteľstvo 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): predložil doplnený bod, kde uviedol, že aj z poslancov 

je potrebné niekoho delegovať do Rady školy. Doposiaľ tento post zastával p. František 

Bartko. A preto mu prenechal slovo.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): vyjadril sa, že túto funkciu už 

zastával dve obdobia po sebe, takže dáva tú možnosť ďalším poslancom sa podieľať na chode 

Rady školy. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): navrhol, keďže máme tu pána učiteľa, tak by mohol 

túto funkciu zastávať on, pretože najviac vidí do problematiky školstva. Ale nechal vyjadriť 

sa poslancov, aký majú návrh oni na delegáciu. Je aj zvolená mandátová komisia, ak by chceli 

tajné hlasovanie. 

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): dodal, že už takúto pozíciu robil na 

ZUŠ v období 10 rokov.  

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 11. bodu programu uznesenie č. 122: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  
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deleguje  

poslanca Obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove Mgr. Matúša Šimonova do Rady školy 

pri MŠ Malý Slavkov na štvorročné funkčné obdobie r. 2024 – 2028 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

6 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Mgr. Matúš Šimonov 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

12. OVS  na prenájom pozemku – výsledok 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): skonštatoval, že do OVS sa prihlásil jeden uchádzač p. 

František Bartko st., dal minimálnu cenu, ktorá bola dodržaná v rámci podmienok. Pri 

otváraní obálok ste boli väčšina prítomných. Následne bude spísaná nájomná zmluva. 

Prítomní nemali pripomienky a tak dal starosta následne hlasovať. Obecné zastupiteľstvo v 

Malom Slavkove prijalo k 12. bodu programu uznesenie č. 123: Obecné zastupiteľstvo v 

Malom Slavkove  

berie na vedomie 
výsledok OVS na prenájom pozemku – víťaz František Bartko 

 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 

6 Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ing. Petra Šavelová, 

Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa 

Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. František Bartko 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       
 

13. OVS na predaj pozemku – výsledok 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce):  skonštatoval, že na danú OVS sa neprihlásil žiaden 

uchádzač a dokonca ani samotný žiadateľ I. Dunka. Takže OVS nemá žiadneho uchádzača. 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 13. bodu programu uznesenie č. 124: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

berie na vedomie 

výsledok OVS  na predaj pozemku – neprihlásil sa žiaden uchádzač 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 
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Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

 

14. OVS  na prenájom pozemku – poskytovanie služieb občanom 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): začal rozpravu o schválení prenájmu, ako sa bavili na 

predchádzajúcom zastupiteľstve o vyhlásení OVS. Po dohode so zástupcom Slovak Parcel, 

ktorý iniciovali žiadosť a na základe našich/vašich pripomienok, nemajú problém sa zapojiť 

do OVS za 35,00 EUR za 1m2 ročne. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 14. 

bodu programu uznesenie č. 125: Obecné zastupiteľstvo v Malom 

  vyhlasuje 

zámer prenájmu časti pozemku vo vlastníctve obce Malý Slavkov,  parcelné číslo C-KN 

222/1, druh pozemku ostatná plocha o výmere 1 m2, evidované na LV č. 1, v k. ú. obce Malý 

Slavkov,  za cenu minimálne 35,00 €/m2/rok. Prenájom sa uskutoční spôsobom podľa § 9a 

ods. 1 písm. a) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších prepisov, t. j  formou 

obchodnej  verejnej súťaže. 

Podmienky obchodnej verejnej súťaže na prenájom pozemku 

Parcela  C - KN  číslo 222/1, druh pozemku ostatná plocha o výmere 1 m2, evidované na LV 

č. 1, v k. ú. obce Malý Slavkov, na dobu neurčitú za účelom umiestnenia, prevádzkovania, 

servisu a prípadnej obmeny boxu slúžiaceho k vydávaniu zásielok tretím osobám. 

➢ Účastníkom ponúkaná cena za prenájom za predmet obchodnej verejnej súťaže nesmie 

predstavovať sumu nižšiu ako 35,00 EUR/m2/rok 

➢ Vyhlasovateľ  si vyhradzuje právo odmietnuť všetky predložené ponuky, ktoré budú 

vyhlasovateľom komisionálne vyhodnotené ako nevýhodné  

➢ Kedykoľvek súťaž zrušiť, a to aj po uplynutí lehoty na predkladanie ponúk, 

navrhovatelia nemajú nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou na súťaži 

➢ Dátum a čas vykonania fyzickej obhliadky predmetu obchodnej verejnej súťaže:  

v pracovných dňoch  po dohode so starostom obce Ladislavom Oravcom 
 

➢ Súťaž sa začína dňom jej zverejnenia na internetovej stránke www.malyslavkov.sk a 

na úradnej tabuli obce Malý Slavkov,  t. j. dňom  19.06.2024 

➢ Uzávierka na predkladanie  ponúk končí  18.07.2024 

➢ Do 7 dní od vyhodnotenia vyhlasovateľ – Obec Malý Slavkov písomne oboznámi 

účastníkov súťaže s výsledkom Obchodnej verejnej súťaže 

➢ Forma podávania návrhov je písomná, v slovenskom jazyku 

➢ Účastník súťaže vloží ponuku do samostatnej obálky, obálka musí byť uzatvorená a 

musí obsahovať adresu vyhlasovateľa uvedenú v bode 2 a adresu účastníka 

➢ Ponuky je potrebné doručiť poštou alebo osobne do podateľne  Obecného úradu 

v Malom Slavkove najneskôr do  18.07.2024 v zapečatenej obálke s výrazným 

označením: „Obchodná verejná súťaž na prenájom pozemku par. č. C - KN  222/1 – 

neotvárať “ 

➢ Súťažiaci znáša náklady spojené s podaním návrhu na vklad do katastra nehnuteľností 
 

http://www.malyslavkov.sk/
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➢ Obsah ponuky:  

FO – fyzická osoba – meno, priezvisko, rodné číslo, adresa, telefonický kontakt 

FO – podnikateľ – meno, priezvisko, bydlisko, obchodné meno, IČO, telefonický 

kontakt 

PO – právnická osoba – obchodné meno, štatutárny orgán, sídlo, IČO, aktuálny výpis 

z obchodného registra, resp. živnostenského listu v prípade, že účastník je 

podnikateľský subjekt 

Návrh výšky nájomného EUR/m2 ročne 

➢ Písomné preukázanie vysporiadania záväzkov voči Obci Malý Slavkov (čestné 

vyhlásenie) 

➢ Čestné vyhlásenie účastníka o pravdivosti a úplnosti všetkých dokladov a údajov 

uvedených v návrhu, podpísané účastníkom, štatutárnym zástupcom alebo iným 

zástupcom účastníka, ktorý je oprávnený konať v mene účastníka v súlade s dokladom 

o oprávnení podnikať 

➢ Čestné vyhlásenie účastníka, že s predmetom nájmu je oboznámený v plnom rozsahu a 

v budúcnosti si nebude od obce nárokovať žiadne opravné prostriedky 

➢ U fyzických osôb súhlas so spracovaním osobných údajov  

            V prípade, že ponuka nebude obsahovať niektorý z vyššie uvedených dokladov alebo   

            bude doručená po termíne stanovenom podmienkami súťaže, nebude do  súťaže   

            zaradená. 

➢ Ponúknutá cena musí byť najmenej vo výške minimálnej ceny  za prenájom, t. j.  

35,00 €/m2/rok  

Najvyššia ponúknutá cena za prenájom 

➢ Pri rovnosti ponúknutej ceny, rozhodujúci je dátum a čas doručenia ponuky 

➢ Spôsob úhrady za nájom 

➢ Úspešný uchádzač je povinný uzatvoriť nájomnú zmluvu do 7 dní od doručenia 

oznámenia výsledku Obchodnej verejnej súťaže 

➢  Ak nedôjde k dohode s úspešným účastníkom súťaže, vyhlasovateľ bude rokovať o 

uzatvorení nájomnej zmluvy s ďalšími účastníkmi súťaže v poradí, v akom sa 

umiestnili v OVS 

➢ Predávajúci vydá kupujúcemu dva originály nájomnej zmluvy 

➢ Súťaž je platná, ak sa na nej zúčastní najmenej jeden záujemca, ktorý splnil    

            podmienky súťaže                                                                                       

 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

15. a 16. Žiadosť o pripojenie pozemnej komunikácie k ceste Sv. Michala – p. Ondáš, p. Paine 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): informoval poslancov o žiadosti p. Ondáša a teda aj p. 

Paine. Požiadal o spojenie bodov 15. a 16. dokopy keďže, obe žiadosti sú identické. Na 

základe uverejnenia zámeru odpredaja pozemku p. Dluhému nastala potreba, je tam nejaký 
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zámer, ktorý už začal p. Legutký. Začal ohľadom toho územia prepojenosti medzi ulicou 

Družstevnou a Sv. Michala, tá ich žiadosť súvisí s tým, tú časť pozemku, ktorá zasahuje do 

nimi navrhovanej cesty neodpredávali a nechali vo vlastníctve obce, a potom obec aby 

rozhodovala o zriadení vecného bremena o súhlase, aby sa tam vybudovala komunikácia. So 

žiadateľmi si to odkomunikujem, na ich žiadosť budeme odpovedať systémom, pokiaľ budú 

mať žiadosť o zriadení vecného bremena alebo pod., môžu adresovať obci už konkrétne 

s geometrickým plánom. Je to v súlade s verejným plánom, aj ten pozemok v rámci ÚP by 

sme mali chrániť na vybudovanie tej cesty, ktorú si tam vybudujú vlastníci. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): chcel dodať, v rámci územia je to 

správne, a keď sa to riešilo na iných uliciach, tak sa vždy čakalo až kým bolo celkovo všetko 

vystavené, že sme vedeli reálne koľko pozemkov sa nám zvýši a čo s tým budeme robiť. A za 

seba by sa bavil len o parcele č. KN - C  823/10. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): skonštatoval, že potreboval to dať na vedomie, že 

takéto žiadosti prišli, a to bude potrebné pri odpredaji p. Dluhému mali by to vziať na zreteľ.  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): na záver odporúčala dávať takéto body do bodu 

Rôzne. Kde si tú problematiku hlbšie rozoberú, a je to možno vec, ktorá vyžaduje 

vypracovanie určitého materiálu do budúcna.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): k rozprave sa pripojil, že bod ktorý nasleduje o 

odpredaji pozemku, súvisí s tou budúcou investíciou. Následne dal hlasovať za oba body. 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 15 a 16. bodu programu uznesenie č. 126 

a č. 127: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

berie na vedomie 

žiadosť p. Ondáša o pripojenie pozemnej komunikácie k ceste Sv. Michala, 

žiadosť p. Paine o pripojenie pozemnej komunikácie k ceste Sv. Michala  

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

17. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Dluhá s manželom 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): bola adresovaná žiadosť na obec o odkúpenie, 

pozemok mali manželia dlhoročne oplotený vo svoj prospech. Či my, či oni, sme mali 

vedomosť o tom, že je to obecný pozemok. Nebol dôvod to riešiť.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): dodal, že nepotrebovali sme ho ako 

obec. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): pokračoval v rozprave, že je teraz na poslancoch, či 

budú súhlasiť, a za akých podmienok a taktiež akou formou by došlo k odpredaju pozemku. 

Či priamym predajom, OVS ... 

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): tým, že máte staré zásady môže to prebehnúť 

len cez OVS.  
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Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): na tento prípad by bolo vhodné ísť 

priamym predajom, lebo je to do 150 m2, je to 1 parcela a je to dlhodobo oplotené. V zákone 

je to napísané, že je to jeden z dôvodov vysporiadania vlastníctva dlhodobého užívania, ale 

nemáme takže OVS.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): pokračoval ďalej, kde dodal že sú tam dve E-čkové 

parcely  807/8 a 823/10.     

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): dodal, že stále môžu počkať kým 

budú schválené zásady nakladania s majetkom  a potom sa s tým bude dať robiť.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce):  poprosil o hlasovanie tejto žiadosti  

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 17. bodu programu uznesenie č. 128: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

A/ nesúhlasí   

so žiadosťou p. Dluhej s manželom o odpredaj pozemku vo vlastníctve obce p. č. KN – C 

410/2, druh pozemku záhrada o výmere 178 m2, evidovaná na LV č.292 v k. ú. obce Malý 

Slavkov.  

  

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

18. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. L. Stojková s manž. p. S. Stojka na C - KN   p.č. 

412/27 – 107 m2 a CK - N p.č. 412/46 – 109 m2  

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): prečítal žiadosť od p. Stojkovej o odkúpenie pozemku, 

tam je nový geometrák, toto je parcela, ktorá je zavkladovaná. Jedná sa o 2 parcely č. 412/27 

– 107 m2 a CK - N p.č. 412/46 – 109 m2   dokopy je to 216 m2 .   

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): doteraz sme to neriešili, len 

v žiadosti je napísané doslova ´´ A taktiež Vás prosíme, ak by bola možnosť o odkúpenie 

pozemku na splátkový kalendár ´´, to sa tu doteraz ani raz nerobilo.  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): potom len narastú pohľadávky.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): on to vie, uvedomuje si úskalia, 

a preto dáva do pléna do pozornosti, že je to v žiadosti napísané. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): pokračoval, že on keď komunikoval s p. Stojkovou, nie 

formou toho, žeby sme im to predali a zavkladovali. Návrh na zavkladovanie predaja by bol 

až po zaplatení poslednej čiastky, tak isto by navrhoval urobiť znalecký posudok a OVS. 

Myslí si, že do konca roka 2024 prebehne súťaž, napr. v septembri bude vyhodnotenie, keď 

budete súhlasiť, to znamená, že v septembri vyhlásime a do konca roka splátky si môžu 

odložiť a zaplatiť to naraz. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) vieme im výjsť v ústrety, že súťaž 

môžeme vyhlásiť. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 18. bodu programu 

uznesenie č. 129: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

A/ súhlasí 
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so žiadosťou o odkúpenie pozemku p. L. Stojková s manž. p. S. Stojka na C - KN p.č. 412/27 

– 107 m2 a C - KN p.č. 412/46 – 109 m2 . Predaj sa uskutoční formou obchodnej verejnej 

súťaže. 

B/ poveruje 

Obec Malý Slavkov pripraviť znalecký posudok na p. č. C - KN – 412/27 a 412/46 a pripraviť 

návrh OVS na predaj pozemku 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

19. Sadzobník cien za služby poskytované obcou od 01.09.2024  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): prečítal zmeny v sadzobníku, na ktorých sa dohodli na 

pracovnom stretnutí, tí ktorí boli, vedia. A čo sa týka fajčenia, je zo zákona zakázané, takže 

tam buď formou dohody o tom, že zaplatí poplatok alebo priestupkovým konaním.  Prenájom 

stoličiek sa ruší, pretože nemáme žiadne k prenajímaniu. Prítomní k danému bodu nemali už 

žiadne pripomienky, následne dal hlasovať. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo 

k 19. bodu programu uznesenie č. 130: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

schvaľuje  

Sadzobník cien za služby poskytované obcou Malý Slavkov od 01.09.2024 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

  

20. Návrh na zmenu dodávateľa elektriny 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): informoval prítomných poslancov, že na pracovnom 

stretnutí sa už bavili, že má ponuky na zmenu dodávateľa elektrickej energie aj plynu. Tie sú 

od firmy ENCARE. Za plyn nám ponúkajú fixnú sadzbu 59,95 EUR bez DPH + poplatky. 

Teraz platíme za 1kW 0,1047 EUR. K firme ENCARE dodáva k najbližšej obci Výborná, kde 

volal so starostkou, už rok ich majú a nemajú problém.  
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Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): opýtal sa, koľko? rok? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): áno, 1 rok 

Ľudovít Svocák (občan): opýtal sa starostu obce, či to má s VSE vyriešené ? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): oni všetko zabezpečia 

Ľudovít Svocák (občan): pretože aj on chcel od nich prejsť. Ale vraj musí do 01.03. v danom 

roku  dať ukončenie a od nového roku. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): opýtal sa p. Svocáka, či má na dobu neurčitú? 

Ľudovít Svocák (občan): asi... odpovedal 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): my máme určitú, čakáme do termínu, kým nám skončí 

fixácia 

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): sa opýtal, aká je celková suma so 

započítaním poplatkov 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): poplatky sú identické.  

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 20. bodu programu uznesenie č. 131: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove 

berie na vedomie 

zmenu dodávateľa na odber elektrickej energie a plynu 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

21.  NP Asistencia obciam s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít pri 

usporiadaní     

      právnych vzťahov k pozemkom  

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): začal rozpravu o danom bode, vlastne v rámci 

Rozvojových tímov. V rámci tohto projektu, majú svojich platených geodetov, ktorí vytvárajú 

geometrické plány na vysporiadanie pozemkov, takže ak budete súhlasiť, viem odporučiť 

následných, ktorí si chcú odkúpiť pozemky, a nesúhlasia im geometrické plány, tak v rámci 

Rozvojových tímov im to zaplatí štát. O to budú mať menšie náklady žiadatelia. Myslí si, že 

nám to neuškodí, je to výhodné. Aj keby len jeden žiadateľ mal tú možnosť mať geometrický 

plán zadarmo. 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): týka sa to iba ich alebo aj nás?  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): myslí si, že je to pre všetkých.  

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): opýtal sa čo, je to pod osídleniami? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): je to pod jestvujúcim domom. Celé tieto Rozvojové 

tímy nie sú, už ako bolo doteraz dané, striktne len pre MRK, ale je to komunita, kde sa 

nachádza MRK. Je to podpora vlastne projektu si usporiadanie pozemkov.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): opýtal sa starostu, koľko nás to 

bude stáť. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): odpovedal p. Bartkovi, že nič nás to nebude stáť 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 21. bodu programu uznesenie č. 132: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove 

schvaľuje 
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zapojenie sa obce do procesu usporiadania právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami, 

ktorá je poskytovaná prostredníctvom aktivít národného projektu Asistencia obciam s 

prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít pri usporiadaní právnych vzťahov k 

pozemkom pod osídleniami ITMS kód 401406DPU9 (ďalej len Projekt). Obec sa zaväzuje 

poskytnúť súčinnosť pri výkone aktivít Projektu priamo v obci. 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 
4 Anatolij Dejneka, Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš 

Šimonov, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 1 Bc. Daniel Trošan 

Zdržal sa: 2 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

22. Dokončenie chodníka na ul. Družstevná (kostol - most) 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): dali sme to do bodu programu, viete o tom ale je to 

investícia. Predpoklad je prepočítaný podľa m2 cca do 2 000 EUR. Je to na zakúpenie 

zámkovej dlažby.  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): väčšinou, keď sa robia takéto veci, sa robí 

rozpočtové opatrenia k tomu. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): my, eventuálne nemáme rozpočet naplánovaný. My 

máme určitý balík na správu obce,  to sú tie veci, ktoré investujeme do obce. A snažíme sa ho 

neprekročiť. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): to je len na materiál. Je to po most, 

lebo oficiálne tam funguje len ten most. A ďalšie premostenie by nám nebolo dovolené. 

Nejakých 150 m2 nám treba dlažby, to je 11,00 - 12,00 EUR. Tým pádom nás to vyjde 

1 600,00 EUR a ešte nám tam treba za 200,00 EUR násyp, takže dávame si rezervu. A potom 

ste všetci pozvaní. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 22. bodu programu 

uznesenie č. 133: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove  

berie na vedomie 

dokončenie chodníka na ul. Družstevnej (kostol – most) v hodnote cca 2 000,00 €  

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

23. Interpelácia  

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): vyzval poslancov, či má niekto nejakú otázku 
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Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): sa prihlásil a chcel vedieť, čo je 

faktúra č. 440 a 520 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): takže FA č. 440 je za vyrovnanie tých dvoch plôch za 

pumptrackom a vykopanie ryhy, čo budeme betónovať na zbernom dvore a 520 je vysypanie 

makadamu.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): ja súhlasím, je tam, aj objednávka 

aj vyfakturovanie, ale v tej objednávke, keď si človek prečíta stále výkopové zemné práce sa 

človek nič nedozvie. Nechcem byť zlý, ale keď sa nedozviem z tej informácie dačo, tak 

opýtam. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): stačí sa opýtať  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): keby aspoň lokalitu dopísali 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): požiadala o slovo, kde jej starosta dal 

slovo. Opýtala sa na objednávku, čo bola vystavená ´´objednávam si ozvučenie a osvetlenie 

na akciu MŠ v kultúrnom dome na akciu dňa 31.05.2024´´, čo to je? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): bavili sme sa o tom  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): my sme sa o tom nebavili. So mnou 

nie, a myslím si, že s nami nie. Viete niekto o tom, že sme sa o tom rozprávali?  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): to je vlastne výdavok, ktorý každý rok v rámci toho 

poskytujeme príspevok, ako minulý rok za toho DJ. 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): minulý rok sme ho poskytli? 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): presne na tú istú akciu 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): a tam sme mali odôvodnenie, že 

dostali aj zamestnanci odmeny. To bolo v rámci odmien. A teraz to bolo za čo?  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): takže nedostanú odmeny 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva):  kedy?  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): no, keď budú dostávať  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): dobre, dostávajú odmeny raz ročne?     

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): raz ročne 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): takže v decembri nedostanú odmeny 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): nie, to bolo mimoriadne 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): dobre 

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): vstúpila do toho a opýtala sa o čo sa vlastne 

jedná. Nemá poňatia..  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): vysvetlil p. hlav. kontrolórke, že to je taká akcia, ktorú 

si organizuje materská škola ´´ ZRPŠ ´´. A my sme im vlastne zaplatili DJ. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): svoju akciu 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): potom sa opýtala ešte na vstupné, 

ktoré si škôlka vyzbierala, je kde? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): to je ich 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): to je ich? 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): to je akože forma dotácií medzi 

nami  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): takže škôlka v prvom rade, u nás nemá právnu 

subjektivitu. To, čo je v rozpočte my posunieme škôlke a p. riaditeľka musí zisťovať, či 

v rozpočte sú nejaké financie na usporiadanie nejakej tej akcie. Čiže vo Vašom rozpočte ste 

našli financie. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): my financie máme v rozpočte na 

kultúru vyhradené. My, máme stále dookola tie isté akcie, len vždy vieme až pri tých 

posledných ako to vychádza. 

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): ďalšia otázka bola, to vstupné, ktoré sa zbieralo, 

čo to bolo? Vlastne je to tiež príjem, a mal by končiť na účte obce. A nakoniec by malo byť aj 

nejaké to vyúčtovanie akcie.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): áno, presne takou formou to bolo, že my im prispejeme 

na toho DJ a nedostanú odmeny za organizovanie Deň matiek a iných akcií. na ktorých sa 
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podieľali. Nebudeme dávať 50,00 EUR odmenu každej, lebo tá odmena 50,00 EUR by nás 

vyšla drahšie. To bolo aj minulého roku 70. výročie MŠ, Deň matiek... 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): to je diskutabilné, lebo na Deň 

Matiek boli aj Rozvojové tímy, ktoré nám pomáhali 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): áno odpovedal, že odmeny dostanú. 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): v zime? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): keď sa rozhodnem, možno 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): aha, tak potom to je nefér, ´´možno´´ 

a oni dostanú teraz 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): nie, odmena nie je nárokovateľná  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva):  nič nie je nárokovateľné to je 

pravda, on to dáva takže nemôžeš to narokovať 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): ja si myslím, že keby som im formou odmeny dal 50,00 

EUR za nejakú akciu ktorú organizovali, tak to vyjde drahšie, ako tento DJ. 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): dobre, presne aj minulý rok bol tento 

scenár sa opakuje, že boli vypisované správy od p. riaditeľky MŠ ´´prosím príďte na tú akciu, 

príďte nás podporiť, aby sme mali z čoho zaplatiť DJ. Bolo to povedané aj teraz takto. Takže 

je to zavádzanie z jej strany – organizátorky. 

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): vstúpila do rozpravy, kde skonštatovala, že keď 

obec jej prispela na DJ a zbieralo sa na DJ, tak to nie je správne. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): odpovedal p. Šavelovej, že on nevie akým systémom 

ľudia boli pozývaní. Berme to tak, čo sme zaplatili takou formou toho DJ. My sme prispeli na 

DJ minulý rok aj tento rok, s tým že sa zúčastňujú na akciách, ktoré organizuje obec a ja im 

za takéto akcie dám nejakú odmenu. Odmenu im dám takú, že im zaplatím toho DJ. Keby 

som mal dávať 50,00 EUR za každú akciu, tak to vyjde drahšie ako tých 740 EUR. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): dodal, že to ty si tak určil    

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): skonštatoval, že teda dobre, potom do budúcna je pre 

starostu jednoduchšie im dať odmeny. 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): dobre, tak myslím si, že nabudúce by 

sme aj my mali o tom vedieť vopred nakoľko tie správy, telefonáty, nikomu nech nevolá. 

Lebo potom jedno tvrdenie je jej a druhé tvoje, potom je človek v pomykove.  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): vstúpila do rozpravy, že treba do budúcna 

pracovné stretnutie určite, ďalej pokračovala, že obec pokiaľ prispela do nejakej oslavy jej, 

a riaditeľka ešte žiadala nejaké peniaze, potom sa treba pýtať, že či na 2x sme uhrádzali ten 

istý výdavok, ako to bolo. Keď pani poslankyňa tu možno nadniesla nejaký problém.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): ja v tom nevidím problém, pre mňa to bude tiež 

jednoduchšie, len bude to drahšie dať každej 50,00 EUR.  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): pre mňa to je veľký dôvod, pretože 

2,5 roka počúvam, že tu nie sú peniaze na vybudovanie detského ihriska, na vybudovanie 

toho, toho...teraz sa nájde 2 000 EUR na chodníky, nájde sa 2 700 EUR na stany, nájde sa 

6 000 EUR na opravu siete/oplotenia na ihrisku, stále sa nájde a ja tu vidím objednávku na 

800 EUR, čo sú pre mňa úplne vyhodené peniaze, keď si ideme robiť akciu, poďme si ju robiť 

sami a nepýtajme nikoho. Mala vstupné,  mohla si to z toho zaplatiť. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): odpovedal p. Šavelovej, že to bola forma odmeny pre 

nich, že sa zúčastňovali na akciách 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): chcem počuť, že nedostanú ich 

v zime. Ostatní dostanú len v zime a oni dostanú aj v lete aj v zime, lebo ostatní sme nerobili? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): nie, aj ostatní dostanú. Ale veď zamestnanci môžu 

povedať, že dostávajú odmenu, keď robíme akciu. Ja si myslím, že ja zvládam a viem komu 

mám dať odmenu a komu nie. 

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): treba si pripraviť rozpočet na takéto akcie 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): my sa snažíme pri všetkých našich 

akciách, rozpísané máme, môžem Vám dať aj termíny, aj sumy  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): ale táto tam nie je 



18 
Zápisnica z 12. zasadnutia OZ v Malom Slavkove, konaného dňa 18. 06. 2024 

 

 

Mgr. Denisa Vilková (poslanec obecného zastupiteľstva): to išlo vlastne z peňazí na akcie?  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): áno 

Mgr. Denisa Vilková (poslanec obecného zastupiteľstva): ak to išlo z peňazí na akcie, tak sme 

mohli o tom vedieť, pretože o tom nevedela 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): nikto o tom nevedel odpovedala p. 

Vilkovej, tak ako povedala p. kontrolórka, mala by tam byť objednávka ku každej faktúre, 

a nebolo to konzultované s ekonómkou obce, či nato má alebo nemá peniaze. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): poznamenal, že on dostal 

informáciu že to spadá pod akcie. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): nie, spadá to pod akcie školstva, odpovedal p. Bartkovi  

Ing. Veronika Hoffmann (hlav. kontrolórka): vstúpila do rozpravy, aby do budúcna dal vedieť 

pán starosta poslancom, aby dali jednoducho nejakú tabuľku a trovy financovania, čo z čoho 

pôjde. Všimla som si, že v rozpočte nemáte programovú štruktúru v porovnaní s inými 

obcami, ale možno tí poslanci by mohli vedieť z čoho sa financujú školské akcie a kultúrne 

akcie a pripraviť im možno pred každou akciou, aby mli pohľad na vec tabuľky 

a odkontrolovať si ich.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): vstal a ukázal p. kontrolórke cez 

notebook, že tabuľkovo máme rozpísané všetko. 

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): poznamenal za seba, že keby jemu 

šéf povedal, že mi objedná DJ na školskú akciu miesto odmien, tak s tým nesúhlasím 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): súhlasil s poslancom Šimonovom, 

že mu to tiež príde divné 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): a ešte k tej objednávke oplotenie 

6 000 EUR 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): veď o tej sme už rozprávali pol roka 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): áno rozprávali, ale nie o sume 6 000 

EUR 

Anatolij Dejneka (poslanec obecného zastupiteľstva): opýtal sa poslankyne Šavelovej, že také 

niečo aj stojí v konkrétnej výmere, ktorú jej povedal 

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): o tých 6 000 EUR sme sa bavili, ale 

otázka je, čo mu vadí, keďže do toho investujeme zase, že vyslovene dať fotopasce nejakým 

spôsobom, aby sme zistili, kto ho už na druhýkrát zničil. Lebo, keď tam teraz vrazíme 6 000 

EUR a skončí to tak ako pôvodné ihrisko skonštatoval, že mládež najprv dotrhali sieťky, 

a teraz im lopta uteká, tak najnovšie sa vešajú po bránke a naťahujú sieťky. Je to náš pozemok 

a nemáme ho zabezpečený, nemáme tam oznámenie o tom, že je tam  vstup na vlastné riziko.  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): ešte mala otázku k poslednému OZ, 

kde sa zúčastnil pán Repka, pýtal sa na detské ihrisko v materskej škole k sprístupneniu. 

Nevisí zatiaľ nič na webovej stránke, bude to aktuálne v rámci prázdnin alebo už v júni, že od 

12:00-16:00 si budú môcť u Rozvojových tímov prevziať kľúč? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): môžeme to vypísať. Zatiaľ tu nebol nikto, raz tu bola p. 

Repková.  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): ale nevedia o tom ostatní? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): tak, ale my sme povedali, že nechceme, aby to bolo 

verejné. Keby sa mamičky viaceré dohodli, ale nie verejne sprístupnenie.  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): ale počas letných prázdnin sú tu 

predsa dievčatá z Rozv.tímov, ak si niekto príde po kľúč dievčatá môžu tam pozrieť na nich 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): starosta opäť zopakoval, že tým pádom verejne 

prístupné, je potom pre všetkých 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): dodal, že im radí, aby si tam určili 

čas 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): ale potom rátajte, náklady na opravy budú čiže verejne 

prístupne budem potom pre všetkých 

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): dodal, ešte k MOaPS, že ak sa koná 

akcia bolo by dobre, aby odchádzali poslední keďže boli tam s nimi čo je fajn to oceňuje v tú 
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sobotu, ale 6 párov rozsýpaných botasiek asi 15 fliaš, proste odpad po nich ostal. Konkrétne 

som to vyhrabal na kopu a keď kosili bolo to opäť vysypané všade.   

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): chcel sa opýtať, že či to aj 

nahlasujú kedy tam budú? Pretože naši tam môžu prísť kedykoľvek, ale keď vidí tie skupinky 

prichádzať na autách že mne to príde ako organizovaná akcia keď prídu zo 4 miest k nám. 

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): to je už Kežmarok a pod. 

Naposledy už hrali o peniaze. Pokiaľ to zabezpečíme napr. foto pascou, tak som ochotný 

tomu veriť, lebo inak to ostane v takom štádiu ako je. My s tým máme dlhodobý problém. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): najistejšie je ihrisko, ktoré zavreté viď. ihrisko v MŠ. 

Pretože, keď sa nevyužíva tak vtedy sa na ňom nič nepokazí, nič sa na ňom neurobí a také 

ihrisko je jediné ihrisko zamknuté.  

Ľudovít Svocák (občan): sa prihlásil o slovo, keď sa rozoberali odmeny platíš z kolónky 

vzdelávania čo majú rozpočet z toho dačo tam padlo 3 900 EUR za min. rok neviem čo bolo 

k tomu potrebné, ale chcel hlavne k tomu parkovisku čo si urobili, zobralo sa zase z detského 

ihriska už postavil sa tam altánok, teraz parkovisko viem, že kontajneri sme sa bavili že mali 

byť z ulice. Navýšili sme kapacitu deťom na 60 detí, ihrisko je zavreté a ešte im zoberieme z 

neho cca 10 – 15 m2. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): projekt bol naprojektovaný tak, ako je postavený. My 

sme nemohli zmeniť umiestnenie. Musel byť 30 m2 od križovatky. 

Ľudovít Svocák (občan): keby bol pri p. Perignatovi J. na tej strane? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): nemôže, lebo tam je stĺp elektrický 

Ľudovít Svocák (občan): a tam, ako sa teraz parkuje? Na druhej strane? Ide, len o to že zvýšili  

sme kapacitu škôlky, a vedome sa im ešte ubralo z malého ihriska, kde aj tak nikto nechodí. 

Len kvôli tomu som bol prekvapený že tam stoja len Vaše auta. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): ale to nie je parkovisko tam budú kontajneri 

Ľudovít Svocák (občan): no šak?! Ale parkujete tam a kedy?  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): čakáme na zmontovanie ruky, a až keď bude 

zmontovaná ruka vtedy vieme previesť kontajneri. 

 

24. Rôzne  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): potreboval informovať, že dochádza pravdepodobne 

teda je to 100% vec, že spoločný stavebný úrad v Kežmarku skončí. Teda ľudia končia. 

Oficiálne od Mesta Kežmarok nemáme nič, ale odporúčania sú také, že ak budeme súhlasiť 

okamžite s nami rozviažu zmluvné podmienky. Do konca roka 100% prídu výpovede, aby 

sme si zabezpečili sami stavebný úrad. My máme ponuku, aby sme spoločný stavebný úrad 

vzali pod seba, sami. Prímene zamestnanca na 30% úväzok, p. Gallika platovo by bol 500 

EUR v hrubom. Poplatky pôjdu obci, dotácie od štátu pôjdu obci. Nehovorím, že budeme na 

nule, ale budeme musieť viacej doplatiť, ako doteraz, keď to budeme takto robiť.  

 

25. Záver 

 

Na záver starosta obce Mgr. Ladislav Oravec poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu a  

ukončil 12. zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malý Slavkov. 
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........................................... 

                                                                                          Mgr. Ladislav Oravec  

                                                                                                  starosta obce  
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Rastislav Cirák    ........................................... 
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Zapísala: Alexandra Roth Smiljkić 
 

 


